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Présentation

Activité détaillée

Conception et fabrication de structures métalliques sur-mesure

Dans un environnement industriel de plus en plus exigeant, ou la sécurité, la qualité et la tenue des
délais sont des éléments critiques, nous fournissons des structures métalliques sur mesure, pour vos
projets a terre, en mer, ou sous-marins. De la conception a la fabrication, nous vous accompagnons
sur toutes les phases de vos projets. Du domaine pétrolier aux énergies renouvelables, ERMESYS
est votre partenaire pour la conception et la fabrication de vos pieces métalliques.

Design and Manufacture of Custom Metal Structures

Today'’s industrial projects are high stakes endeavours, in which safety, quality and time are non-
negotiable values. In this environment, we strive to provide our clients with customised metal
products they can rely on. From the initial design studies to procurement, manufacture and final
delivery, we accompany our clients throughout the whole project lifecycle. For over 25 years, our
team has supported international companies, by delivering high quality products for their projects
worldwide. From the Oil & Gas to the Sustainable Energies, ERMESYS is your Design and


http://www.ermesys.com

Manufacturing partner.
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